



香港學界體育聯會

HONG KONG SCHOOLS SPORTS FEDERATION

香港九龍何文田迴密村街七號地下及二樓 GF & 1F, 7 Carmel Village Street, Homantin, Kowloon, Hong Kong. Website: www.hkssf.org.hk

Head Office

Room 203

Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808

E-mail: hkssf@hkssf.org.hk

HK Island & Kin Office

Room 203

Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808

E-mail: hkssrc@hkssf.org.hk

N. T. Office

Room 102

Tel: 2711 2823 Fax: 2761 4821

E-mail: regional@hkssf.org.hk

External Office

Room 201

Tel: 2768 8212 Fax: 2768 4525

E-mail: external@hkssf.org.hk

聯會辦事處由 9 月 21 日起恢復正常服務

因應疫情漸趨穩定，全港學校分階段復課，聯會辦事處將於 2020 年 9 月 21 日起恢復所有對外服務，包括：領取證書 / 證明書、提交申請及繳費等，會員學校除可親臨辦事處外，仍可以郵遞 / 回郵信封方式辦理。

為減低冠狀病毒病傳播風險，所有到訪人士均須自備並佩戴口罩及量度體溫。若體溫超出水平及 / 或 出現呼吸道感染病徵 (如：發燒、乏力、乾咳及呼吸困難等)，將獲邀離開辦事處。

如有任何查詢，請致電 2711 9182 (港九地域) 或 2711 2823 (新界地域) 與本會職員聯絡。

香港學界體育聯會 謹啟

日期：二零二零年九月十八日

Federation Office Resumes Normal Services from 21 September

As the epidemic situation has stabilised and following the arrangement of gradual class resumption, the Federation Office will resume normal operation of public services from 21 September 2020, with services including collection of certificate / certification letter, submission of application and payment. Member Schools may either attend the Federation office in person or arranged by post / self-addressed stamped envelope.

To reduce the risk of the spread of coronavirus disease, all visitors will be required to wear their own mask and have temperature checked when entering the Federation Office. Visitors with fever or respiratory symptoms (e.g. fever, malaise, dry cough and shortness of breath) will not be allowed to enter the office.

For enquiries, please contact the Secretariat at 2711 9182 (HK Island & Kowloon) or 2711 2823 (New Territories).

The Hong Kong Schools Sports Federation

Date: 18th September 2020